
 

 
vragen  Schriftelijke vragen 
Indiener Fractie EVA 

onderwerp RIB ontwikkeling maatschappelijk warenhuis 

Op 6 november stuurde u de laatste stand van zaken omtrent de ontwikkeling van het 
maatschappelijk warenhuis. Anderhalf jaar eerder hebben de vertegenwoordigers van verschillende 
vrijwillige kringloopinitiatieven hun ideeen gepresenteerd aan de gemeenteraad. Wat hen bond was 
ieders zoektocht naar huisvesting. De samenwerking met Antes, Opnieuw & Co en de NV BAR leek 
logisch.  
U informeert de raad nu over een locatie aan de Zwaardijk, die klaarblijkelijk toch ongeschikt is. 
Redenen lijken nu te zijn dat een “eenvoudige loods” daar ongepast is en dat het realiseren van een 
gebouw dat daar wel ingepast kan worden te duur was.  
 

EVA heeft nu de volgende vragen: 
 

1. Wat begon als een initiatief van de verschillende vrijwilligers lijkt overgenomen te zijn door 
de gemeente. Wie heeft op dit moment eigenlijk het initiatief? Waaruit bestaat de 
betrokkenheid op dit moment nog van de kringloopinitiatieven? 

2. Met welk budgettair kader rekent u nu bij de beoordeling of een initiatief haalbaar is of 
niet? Is dit bedrag al opgenomen in de begroting? 

3. Kunnen andere maatschappelijke initiatieven, zoals de buurtpreventie en stichting 
Diaconaal –en Informatiecentrum bij hun huisvestingsvraag dezelfde gemeentelijke inzet 
verwachten? 

 


